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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH Den Haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018 

2500 EA  DEN HAAG 

 

Datum 4 september 2019 

Onderwerp Antwoorden Kamervragen over het dat agenten op werkvakantie gaan 

 

In antwoord op uw brief van 6 augustus 2019 deel ik u mee dat de schriftelijke 

vragen van het lid Van Raak (SP) over het bericht dat agenten op werkvakantie 

gaan worden beantwoord in de bijlage bij deze brief.  

 

 

De Minister van Justitie en Veiligheid,  

 

 

 

 

Ferd Grapperhaus   

 

 

 
  

 
 

Directoraat-Generaal 

Politie en 

Veiligheidsregio’s  
  

Turfmarkt 147 

2511 DP Nederland 

Postbus 20301 

2500 EH Den Haag 

www.rijksoverheid.nl/jenv 
  

 

 

 

 

  

Ons kenmerk 

2687048 

 

Uw kenmerk 

2019Z15563 
  

Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Antwoorden van de minister van Justitie en Veiligheid op de vragen van 

het lid Van Raak (SP) over het dat agenten op werkvakantie gaan 

(ingezonden 6 augustus 2019, nr. 2019Z15563) 

 

 

Vraag 1 

Erkent u het probleem dat er bij de berekening van de politiecapaciteit 

geen rekening wordt gehouden met veel meer toeristen in bepaalde 

gebieden? Zo nee, waarom niet? (1) 

 

Antwoord op vraag 1 

Nee. Bij de toedeling van sterkte wordt rekening gehouden met de gemiddelde 

werkdruk en de daaraan gerelateerde behoefte aan politiecapaciteit. In de 

eenheden stemmen de gezagsdragers de politie-inzet daar zoveel mogelijk op af. 

 

Vraag 2 

Wordt er op plekken waar het hele jaar door veel toeristen zijn, zoals in 

Amsterdam, wel rekening gehouden met het grote aantal toeristen? Zo 

nee, waarom niet? 

 

Antwoord op vraag 2 

Zoals aangegeven, wordt bij de toedeling van de sterkte rekening gehouden met 

de gemiddelde werkdruk en de daaraan gerelateerde behoefte aan 

politiecapaciteit. De vraag naar politiecapaciteit kent altijd pieken en dalen. In de 

grote steden is er bijvoorbeeld gedurende het weekend en tijdens de 

uitgaansavonden veel vraag naar politiecapaciteit. Dit is ook het geval bij grote 

evenementen die tijdens de zomerperiode worden gepland, zoals festivals, 

sportevenementen, de Gay Pride, enzovoort. Pieken worden doorgaans 

opgevangen binnen de eigen eenheid, of in samenwerking met andere 

organisaties in het veiligheidsdomein. Indien dit onvoldoende soelaas biedt, kan 

de betrokken burgemeester bijstand aanvragen voor het handhaven van de 

openbare orde. 

 

Vraag 3 

Deelt u de mening dat dit soort noodgrepen nodig is omdat er onder 

andere in 2013 een vacaturestop is ingesteld bij de politie? 

 

Antwoord op vraag 3 

Nee. Het is niet ongebruikelijk dat burgemeesters tijdens piekmomenten 

maatregelen treffen als de beschikbare politiecapaciteit ontoereikend is voor het 

handhaven van de openbare orde en het verzorgen van hulpverlening. Zo worden 

op festivals geregeld particuliere beveiligers ingezet op taken waar dat mogelijk 

is. De inzet van politievrijwilligers in Goeree-Overflakkee en Schouwen-Duiveland 

is een innovatieve maatregel om te verzekeren dat de openbare orde kan worden 

gehandhaafd en hulpverlening kan worden verzorgd.  

 

Vraag 4 

Zijn de ingezette politievrijwilligers voldoende om de problemen in 

Zeeland op te lossen? 

 

 

 



 
 

 

  

 Pagina 3 van 3 

   

 

 

Directoraat-Generaal 
Politie en 

Veiligheidsregio’s  

  

Datum 

4 september 2019 
 

Ons kenmerk 

2687048 

 

 

 

Vraag 5 

Wat voor oplossingen ziet u om dit soort problemen in de toekomst te 

voorkomen, aangezien het aantal fulltime inzetbare agenten de komende 

jaren nog verder zal afnemen?  

 

Antwoord op de vragen 4 en 5 

Ik beschouw de inzet van vrijwilligers in Goeree-Overflakkee en Schouwen-

Duiveland niet als een probleem, maar als een innovatieve maatregel om een 

tijdelijke hogere behoefte aan politiecapaciteit het hoofd te bieden. De 

politievrijwilligers worden ingezet voor toezicht, leefbaarheid, preventie, 

zichtbaarheid en aanspreekbaarheid voor het publiek, en, waar nodig, voor de 

ondersteuning van de reguliere politiemedewerkers en hulpverleners.  

 

Het werken met jaarplannen, waarin verwachte vraag en aanbod voor het 

aankomende jaar op elkaar worden afgestemd, helpt de eenheden bij het 

adresseren van de capaciteitsvraag. Daarnaast zal de inzet van de 

politievrijwilligers de komende jaren worden gecontinueerd. 

 

(1) https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/agent-ken-ging-op-vakantie-

naar-zeeland-en-nam-mee-zijnzwembroek- 

en-zijn-politie-uniform~b2e94b16/ 

 


